
Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

5. týždeň 

Pondelok 27.1: 

Pondelok ráno sa začal tradične poradou so zamestnancami obecného 

úradu ohľadom aktuálnych vecí, ktoré nás čakajú tento týždeň a aj do 

konca mesiaca. Je toho dosť a hlavne štatistiky a ešte odpoveď na 

infozákon. 

Pracovník obce spolu s ďalším pracovníkom začal so štiepkovaním 

konárov, ktoré sme mali za obecným úradom už dlhšiu dobu. 

Ďalší pracovníci išli doupratovať a prebrať osvetovú besedu po 

víkendovej výročnej členskej schôdzi našich dobrovoľných hasičov. 

Ja som mal z rána nejakú administratívnu prácu a potom som mal ešte 

jedno poslanie dokumentu cez Slovensko.sk. 

Poobede som bol na krátkej návšteve v klube dôchodcov, kde som 

okrem iného preberal aj aktuálne témy a zodpovedal na otázky 

dôchodcov. Bolo to príjemné stretnutie ako vždy. 

Poobede som mal dohodnuté stretnutie s konateľom jednej firmy 

ohľadom fotovoltiky na obecný úrad alebo obecný dom.  

Celé stretnutie trvalo skoro dve hodiny a prechádzali sme si všetky 

možnosti, ako by to bolo najlepšie spraviť a aby to bolo pre obec čo 

najvýhodnejšie. Viac detailov nateraz nejdem prezrádzať, ale veľmi sa 

tomu teším.  

 

Utorok 28.1.: 

V utorok zamestnanci obce dokončili štiepkovanie konárov za 

obecným úradom. Celkovo sme naplnili dva veľké kontajnery, ktoré sa 

v lete ešte dosušia a bude sa s tým dať následne aj kúriť minimálne 

v obecnom dome. 



Doobeda som mal stretnutie, ktoré nebolo dohodnuté a bolo 

s poslankyňou obecného zastupiteľstva, pani Erikou Lahutovou. 

Stretnutie bolo pomerne krátke a malo veľmi obsahový charakter. 

V utorok sme spolu so zamestnankyňou obce dokončili vyúčtovanie 

dotácie na dvere v obecnom dome, na ktoré sme dostali dotáciu 5500 

eur od predsedu vlády.  

Poobede som mal okrem iného stretnutie s jednou spoluobčiankou 

ohľadom aktuálnych tém a nakoľko išlo o veľmi citlivé témy, tak to 

nejdem ďalej rozoberať. 

 

Streda  29.1. : 

V stredu pracovníci obce začali s rozoberaním starých lámp verejného 

osvetlenia a upratovanie po štiepkovaní. Jeden pracovník nosil drevo 

do kotolne. 

Ja som od rána riešil viacero vecí, ako napríklad žiadosť o výrub 

stromov pri potoku od našich spoluobčanov a volal som aj na povodie 

Váhu, ako by nám s tím vedeli pomôcť. 

Riešil som aj možnosť zamestnať niektorých nezamestnaných 

spoluobčanov cez projekt úradu práce.  

Cez deň som mal aj telefonický rozhovor so starostom obce Modrovka, 

ktorý mi bol doporučený včera. Táto obec rieši fotovoltiku v obci veľmi 

zaujímavým spôsobom a mali sme dlhý a inšpiratívny rozhovor. Pre 

zaujímavosť iba poviem, že nespotrebovaná elektrina vyrobená zo 

slnka, najmä v lete, sa dá zdieľať aj medzi občanov a pomôcť im tak 

aspoň takto s elektrickou energiou. Viac detailov budem zverejňovať 

hneď, ako to bude aktuálne. 

Mal som telefonický rozhovor aj s firmou SSE ohľadom aktuálnej 

zmluvy a optimalizácie odberných miest.  

Cez deň som ešte preberal newsletter ohľadom aktuálnych výziev, do 

ktorých sa môžeme zapojiť. 



Dnes sme dokončili aj vypracovanie odpovede na infožiadosť, tak aby 

jej predkladateľ bol spokojný.  

Poobede som okrem iného riešil s kronikárkou obce zápis do kroniky 

a skontrolovanie jej zápisu.  

 

 

Štvrtok 30.1. : 

Vo štvrtok bol nestránkový deň a tak sme spravili všetko to, čo sa nedá 

pri plne otvorenej prevádzke. Obecné auto bolo na STK a doobeda som 

robil nejakú administratívu a spolu s obecným zamestnancom sme 

riešili aj počítače, ktoré sa museli odpájať.  

V piatok bude malé stretnutie s ľuďmi, ktorí sa podieľali na 

spoluorganizovaní kultúrnych a spoločenských akcií v uplynulom roku, 

ako malé poďakovanie a aj povzbudenie do budúcnosti.    

 

Piatok 31.1: 

V piatok pokračovali zamestnanci obecného úradu s vypiľovaním 

konárov na ulici ku pánovi Kikušovi.  

Ja som mal niekoľko stretnutí so spoluobčanmi  na rôznych miestach.  

V piatok ma zastihla smutná správa o úmrtí našej spoluobčianky a aj 

touto cestou by som chcel prejaviť úprimnú sústrasť celej rodine 

a známym. 

 

 

 

 

 



Slovo na záver: 

Pre mňa osobne sa tento týždeň skončil veľmi smutne, nakoľko som sa 

v piatok dozvedel o úmrtí našej spoluobčianky, ktorú som poznal 

a bolo mi to veľmi ľúto. Ešte raz by som chcel vyjadriť úprimnú sústrasť 

celej rodine.  

Ako som už písal, tak v pondelok som mal poobedné stretnutie 

ohľadom fotovoltiky na obecnú budovu a mal som z toho dobrý pocit. 

Preberali sme veľa možností, ako to spraviť. Potešila ma možnosť 

viacerých alternatív ako sa správať aj ku prebytkom. Dostal som 

informáciu, že na Slovensku je jedna obec a to konkrétne obec 

Modrovka, kde majú systém zdieľanej elektriny aj pre občanov. Volal 

som aj starostovi tejto obce a vysvetlil som mu našu situáciu 

a následne sme si vymenili skúsenosti. Veľmi ma tento rozhovor 

potešil a aj prístup pána starostu a prisľúbil mi pomoc pri zavádzaní 

tohto systému.  

Pri zdieľaní elektriny by bol aj veľký benefit pre spoluobčanov, kde by 

sa „prebytočná“ elektrina mohla predať za symbolickú cenu. Dúfam, 

že už čoskoro sa budem môcť podeliť s Vami o detaily. 

V piatok poobede som sa zúčastnil stretnutia pri príležitosti ukončenia 

roka 2024 v rámci kultúrnych akcií. Všetkým zúčastnením nielen 

z komisie kultúry a športu som poďakoval za spoluprácu a zaželal 

všetko dobré. Vysvetlil som všetkým aj môj postoj ku ďalším akciám 

a systém stretnutí a organizovaní obecných akcií v tomto roku.  

 

 

 

 

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň     3.2.2025 


